

Classroom Discussion Questions! 课堂讨论题目 - Book 8 - Level 3

There's a hole! 那里有个洞!

There's an overarching **Essential Question** that each of our books asks learners to think about.

The Pre-Reading, During-Reading, and Post-Reading questions help to provide scaffolding towards the **Essential Question**.

Pre-Reading Questions are questions that activate students' prior knowledge and get them to start making connections between the text and their own experiences.

During-Reading Questions are designed for kids to be active readers, making predictions and developing their own views. Please select only the useful questions, and focus on the flow and expression of the reading and the learner's enjoyment of the read-aloud rather than the questions. Use these questions only if it enhances the children's enjoyment of the book. Sometimes, too many pauses during read-alouds might be disruptive.

Post-Reading Questions are designed with the

following sequence to scaffold thinking:
Text-Based Questions, Text-to-Self Questions
(connecting with students' own experience),
and Text-to -World Questions (prompting
students to develop draw connections with
the world).





Classroom Discussion Questions! 课堂讨论题目

Essential Question

当问题是「其他人」造成的,我到底该不该负责?

Do I need to be responsible for "other people's" problems?

Pre-reading discussion questions

Qn	English	中文
1	What would you do if you came across a hole in the road? Why?	如果你在马路上碰到小洞,你会怎么做?为 什么?
2	Do you need to do anything about it?	遇到马路上的小洞,你认为你需要付出行动 吗?





Classroom Discussion Questions! 课堂讨论题目

Essential Question

当问题是「其他人」造成的,我到底该不该负责?

Do I need to be responsible for "other people's" problems?

During reading discussion questions

Qn	English	中文
1	(Page 1) What do you think is in the hole?	(第1页)你认为洞里面是什么?
2	(Page 4) How does Xiajiao feel about the hole?	(第4页)虾饺对于面前的洞有什么感受?
3	(Page 5) How does Baozi feel about the hole?	(第5页)包子对于面前的洞有什么感受?
4	(Page 8) How do you think Baozi is feeling now? Do you think he is overreacting?	(第8页)你觉得包子现在是什么感受?你觉 得包子是不是在大惊小怪呢?
5	(Page 12) What are other possibilities for this hole? What could it be?	(第12页)洞里面还有可能是什么呢?
6	(Page 15) What do you think Shaomai is going to do?	(第15页)你觉得烧卖会怎么做?
7	(Page 20) Do you think Baozi and Xiajiao are doing the right thing now?	(第20页)你认为包子和虾饺在做对的事 吗?



Classroom Discussion Questions! 课堂讨论题目

Essential Question

当问题是「其他人」造成的,我到底该不该负责?

Do I need to be responsible for "other people's" problems?

Post Reading Discussion Questions

Qn	English	中文
1	Who's reaction did you like the most? Why?	你最喜欢谁的反应呢?为什么?
2	Do you think you have to do something about it if you saw a hole in the road?	遇到马路上的小洞,你认为我们需要付出行动吗?
3	Do you think we need to be experts in problems in order to help fix them?	如果我们想帮助别人,我们需不需要是专家?
4	If someone else came to you with their problems, would you help them? Why/ Why not?	如果有人向你求救,你会帮助他们吗?为什 么?
5	Share an experience when you helped someone when you didn't need to. How did that make you feel?	你有帮助过别人吗?分享一次经验·当时你 有什么感受呢?
6	Do you think things that happen in the world have anything to do with you? Eg. Climate change.	你认为世界上在发生的事情与你有关吗? 例:气候变化